

**Subject: Ramadan Iftar.**

Dear Parents,

The month of Ramadan is a time of self-reflection and being thankful for what we have in our lives. It is a time of togetherness with family and for uniting as a community all around the world to celebrate this blessed month. Keeping this in mind we would like to take this opportunity to inform you that this year Ramadan Iftar will be **student-led** where students will plan for it with their class teacher, this will be on **Wednesday the 19<sup>th</sup> of March, 2025 for the Boys section for Grades 5 – 12 and on Thursday the 20<sup>th</sup> of March, 2025 for the Grades 3&4 and the Girls Section from Grades 5 – 12. The timing will be from 06:00 pm – 07:15 pm** in the school premises and under the guidance of the school's staff.

We want our students to enjoy the Ramadan Iftar with their peers and make fond memories of sharing meals together and to hold the responsibility for planning and implementing some school and community activities. Students who would like to participate will need to fill the form attached below and return it to the class teachers for each class so that the necessary preparations can be made.

**Please Note the following:**

1. This event will be for students and teachers only.
2. This Iftar will include the Maghrib prayer as well as cultural and entertainment competitions.
3. Parents must provide their children with transportation to and from school.
4. Kindly adhere to the timings mentioned above.
5. Entrance from Gate 3 only.

We look forward to seeing our students in large numbers to make this Iftar gathering a happy and fulfilling one.

Yours sincerely,

*Dr. Kishor Pillai*

**Dr. Kishor Pillai**  
Director/Principal



**الموضوع: إفطار رمضان الجماعي.**

**أولياء الأمور الأعزاء:**

شهر رمضان هو شهر الوحدة والتعاون بين المسلمين، فتعزيزًا منا على نشر روح الأخوة والتسامح بين الطلبة تتشرف إدارة مدرسة كراون الخاصة بإعلامكم عن رغبة طلبتنا بتنظيم إفطار جماعي في المدرسة حيث سيخطط كل صف مع معلمه لما سيتم تحضيره، وذلك يوم الأربعاء الموافق 19 مارس 2025 لقسم البنين من الصف الخامس وحتى الثاني عشر ويوم الخميس الموافق 20 مارس 2025 لقسم الثالث والرابع وقسم البنات من الصف الخامس وحتى الثاني عشر من الساعة 06:00 - 07:15 مساءً داخل المبنى المدرسي وتحت إشراف الكادر التعليمي والإداري في المدرسة.

تشجع هذه المبادرة على التواصل والألفة بين الطلبة، الاستمتاع بالأجواء الرمضانية مع زملائهم، وعلى تحمل الطلبة لمسؤولية التخطيط والتنفيذ لبعض الأنشطة المدرسية والمجتمعية.

**ملاحظات هامة:**

1. ستكون هذه الفعالية خاصة بالطلبة والمعلمين فقط.
2. سيتضمن هذا الإفطار صلاة المغرب ومسابقات ثقافية وترفيهية.
3. يجب توفير المواصلات من قبل أولياء الأمور من وإلى المدرسة.
4. يرجى التقيد بالأوقات المذكورة أعلاه والدخول من بوابة رقم (3) فقط.



تقبل الله منا ومنكم صالح الأعمال والطاعات.

Please fill the consent form:

نرجو منكم تعبئة البيانات أدناه:

The student will participate in the Ramadan Iftar.

سيشترك الطالب/ة في الإفطار الجماعي.

اسم الطالب/ة: ..... Name of the student: الصف:..... Class:

توقيع ولي الأمر: ..... Parent's signature: رقم الهاتف:..... Phone No:

ملاحظات صحية (إن وجدت): ..... Health notes (If any):